
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 657/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση συνδιοργάνωσης του Δήμου με την 
Εθνική Αθλητική Ομοσπονδία Ατόμων με 
Αναπηρίες ημερίδας με θέμα «Η ανάπτυξη του 
Ειδικού Αθλητισμού στο Νομό Ημαθίας». 

 
       Σήμερα 24 Οκτωβρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-10-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Ντόβας Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη    
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
13. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 642/2005 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Ν. Κεχαγιόγλου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 643/2005 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Μ. Γαβρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Μιχαηλίδης.  
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 644/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Κ. Μιχαηλίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 645/2005 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 655/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Η. 
Σοφιανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 656/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ.. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 657/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 659/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 660/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
Αναπληρωτή Δημάρχου Χρήστου Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 
           Με το υπ αριθ. 1424/14-10-05 έγγραφό της η  Εθνική Αθλητική Ομοσπονδία 
Ατόμων με Αναπηρίες μας ενημερώνει ότι  προτίθεται να διοργανώσει ημερίδα με 
θέμα ΄΄Η ανάπτυξη του Ειδικού Αθλητισμού στο Νομό Ημαθίας΄΄ το τελευταίο 
δεκαήμερο του Νοεμβρίου και ζητά την συνδιοργάνωσή της με τον Δήμο Βέροιας. 

Με τις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρο 218 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), όπως 
αυτή αντικαταστάθηκε με τις παρ. 3 και 4 του άρθρου 25 του Ν. 3202/03 
προβλέπεται ότι  ΄΄Πιστώσεις που είναι γραμμένες στους οικείους κωδικούς αριθμούς 
του προϋπολογισμού του Δήμου μπορούν να διατεθούν, με απόφαση του δημοτικού 
συμβουλίου για την πληρωμή δαπανών και που αφορούν : α) εθνικές ή τοπικές γιορτές 
ή άλλες ιδίως πολιτιστικές, μορφωτικές, ψυχαγωγικές και αθλητικές εκδηλώσεις που τις 
οργανώνει ο Δήμος εφ όσον σχετίζονται με την εδαφική του περιφέρεια και συνδέονται 
με την προαγωγή των κοινωνικών και οικονομικών συμφερόντων ή των πολιτιστικών 
και πνευματικών ενδιαφερόντων των δημοτών του,  β) όμοιες εκδηλώσεις που 
οργανώνουν άλλοι φορείς και συμμετέχει ο Δήμος γ) «απονομή τιμητικών διακρίσεων, 
αναμνηστικών δώρων και φιλοξενία προσωπικοτήτων και αντιπροσωπειών εσωτερικού 
ή εξωτερικού, δ) Τιμητικές διακρίσεις, αναμνηστικά δώρα και φιλοξενία φυσικών 
προσώπων, τα οποία συνέβαλαν με οποιοδήποτε τρόπο στην κοινωνική οικονομική και  
πολιτιστική ανάπτυξη ή προβολή του Δήμου.΄΄.  
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6441  
΄΄Συμμετοχές σε συνέδρια συναντήσεις και διαλέξεις΄΄ υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση ύψους  € 7.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 220,00.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει 
τη συνδιοργάνωση μεταξύ Δήμου Βέροιας και Εθνικής Αθλητικής Ομοσπονδίας 
Ατόμων με Αναπηρίες ημερίδας με θέμα ΄΄Η ανάπτυξη του Ειδικού Αθλητισμού στο 
Νομό Ημαθίας΄΄ , να καθορίσει την ημερομηνία της εκδήλωσης και να ψηφίσει τις 
σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω  Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου 
τρέχοντος έτους.  
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 19-10-2005 
εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ., με την οποία αυτή 
εισηγείται ομόφωνα την έγκριση της παραπάνω συνδιοργάνωσης. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Μιχαηλίδης: Ειλικρινά τώρα θα μπορούσα να πω ας είναι εδώ ένας  
εκπρόσωπος του συλλόγου που ζητάει συνδιοργάνωση  μήπως άλλαξε γνώμη τελικά , 
να δούμε μήπως πάλι πάρουμε λάθος αποφάσεις γιατί εδώ πέρα ειλικρινά 
προβληματίζομαι. Έρχομαι με ένα σκεπτικό και βλέπω μία αίτηση του φαρμ. 
συλλόγου, πολύ  ωραία, συγχαίρω το φαρμ. σύλλογο για τη δράση του, είμαι έτοιμος 
να ψηφίσω υπέρ και βλέπω τον πρόεδρο, ο οποίος λέει όχι δεν θέλω το χώρο τεχνών, 
θέλω να πληρώσω γιατί ενδεχομένως κάτι έγινε. Αλλά παρόλα αυτά θέλω να πιστεύω 
ότι ο Δήμος έχει την καλή διάθεση να αναδεικνύει τέτοια θέματα μέσα από 
συνδιοργανώσεις ή μέσα από διημερίδες, πάντως όχι μέσα από θέματα Δ.Σ., ίσως και 
με μοναδικό θέμα συνεδρίασης. Παρόλα αυτά θέλω να ρωτήσω και πάλι με ποιο 
τρόπο θα κάνουμε αυτή τη συνδιοργάνωση με 220€; Εχετε κάνει καμία τροπ/ση του 
προϋπολογισμού; Έχετε τροποποιήσει τον κωδικό να φέρετε χρήματα από άλλο 
κωδικό; ΄Η αρεσκόμαστε στο να πηγαίνουμε και να κάνουμε συνδιοργανώσεις  χωρίς 
να υπάρχει υπόλοιπο ταμείου, ή μήπως διαβάζω εδώ πέρα στην εισήγηση πουθενά  
ότι θα είμαστε συνδιοργανωτές παραχωρώντας μόνο το χώρο, παρά διαβάζω και θα 
ψηφίσετε τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του ανωτέρω κωδικού αριθμού. Ποιες 



πιστώσεις; Δηλ. πόσο κοστίζει αυτός ο προϋπολογισμός της συνδιοργάνωσης; Με 
206 € πήγαμε να κάνουμε τρεις συνδιοργανώσεις; Αν είναι δυνατόν. Φέρτε όπως 
φέρνετε θέματα τροπ/σης προϋπολογισμών, φέρτε ένα θέμα ακόμα και πείτε 
τροποποιούμε και βάζουμε στον κωδικό, ενισχύουμε από τον τάδε κωδικό με άλλα 
είκοσι χιλιάδες €. Απλά είναι τα πράγματα. 
 Δήμαρχος: Κε Μιχαηλίδη επειδή το είπατε και στο προηγούμενο θέμα και δεν 
σας απάντησα, σας λέω λοιπόν ότι οι δαπάνες δημοσίων σχέσεων, γιατί οι 
εκδηλώσεις αυτές είναι δημόσιες σχέσεις, σε ό,τι αφορά τα πολιτιστικά κλπ., 
παίρνονται δύο αποφάσεις. Η μία για να διοργανωθούν και μετά η άλλη για να 
εγκριθούν οι δαπάνες. Όταν λοιπόν θα έρθει το θέμα έγκρισης των δαπανών τότε θα 
βάλετε αυτό το θέμα αν έχει υπόλοιπο ή δεν έχει. Τώρα εκφράζουμε την πολιτική 
βούληση να γίνει αυτή η εκδήλωση. Απαιτείται από τον κώδικα να παρθεί η πρώτη 
απόφαση και στη συνέχεια  να γίνουν οι δαπάνες και έρχονται ξανά και ψηφίζονται 
από Δ.Σ. Εάν δεν το ξέρετε αυτό αναγκάζομαι να σας το πω.  
 Σακαλής: Η Εθνική Αθλητική Ομοσπονδία Ατόμων  με αναπηρίες ζήτησε με 
έγγραφό της από το Δήμο Βέροιας τη συνδιοργάνωση μιας ημερίδας με θέμα «Η 
Ανάπτυξη του Ειδικού Αθλητισμού στο Ν.Ημαθίας». Στόχος της ομοσπονδίας είναι η 
ενημέρωση φορέων και υπευθύνων όπως είναι ο Δήμος, η Νομαρχία, Ιδρύματα, 
Σύλλογοι γονέων ατόμων με ειδικές ανάγκες αλλά και καθηγητές φυσικής αγωγής, οι 
οποίοι εργάζονται σε ειδικά σχολεία σχετικά με την αξία της ειδικής φυσικής αγωγής 
και την ανάπτυξη των αθλημάτων στη χώρα μας και βέβαια στην πόλη μας. Και 
βέβαια υπάρχει και η πιθανή ίδρυση ενός αθλητικού συλλόγου ατόμων με ειδικές 
ανάγκες που θα βοηθήσει σημαντικά προς την κατεύθυνση αυτή. Θα πρέπει να 
τονιστεί ότι τα έξοδα μετακίνησης και διαμονής βαρύνουν την ίδια την ομοσπονδία. 
Από το Δήμο Βέροιας ζητάει να βοηθήσουμε  στην οργάνωση αυτής της ημερίδας με 
στόχο να ενημερώσει τους αντίστοιχους φορείς που προανέφερα. Εφόσον δεν βρεθεί 
άλλο χώρος προτείνω την κεντρική δημόσια βιβλιοθήκη επειδή διαθέτει και ράμπα 
αλλά και μεγάλης χωρητικότητας ασανσέρ. Σαν μέρα προτείνω την 28η ή 30η 
Νοεμβρίου, μάλλον 30, η οποία είναι και κοντά  στις 3 Δεκεμβρίου που είναι η 
παγκόσμια ημέρα των ατόμων με ειδικές ανάγκες. 
 Μιχαηλίδης: Ακουσα με προσοχή την τοποθέτηση του αντιδημάρχου και η 
τοποθέτησή μου πιο πολύ ερμηνεύεται ως ερώτηση γιατί μου προξένησε εντύπωση  
το γεγονός ότι προτείνετε το χώρο της βιβλιοθήκης και ρωτώ αν έχετε κάποια 
συγκατάθεση από το διοικητικό συμβούλιο της βιβλιοθήκης και το δεύτερο να 
ρωτήσω, δεν υπάρχουν δηλ. δημοτικοί χώροι που να υπάρχουν  για πρόσβαση για 
άτομα με ειδικές ανάγκες ή με αναπηρίες και οδηγούμαστε εκεί πέρα; 
 Σακαλής: Νομίζω  ότι το τόνισα δύο φορές ότι εφόσον δεν βρεθεί χώρος  τότε 
προτείνουμε σαν εναλλακτική λύση τη Δημ. Κεντρική Βιβλιοθήκη. Εχω έρθει 
προφορικά σε μια επαφή μαζί τους γι’ αυτό μου είπαν αυτές τις δύο ημερομηνίες 
αλλά νομίζω ότι το τόνισα και λέω ότι εφόσον …….. 
 Μιχαηλίδης: Στο εισηγητικό σημείωμα που υπογράφει ο κ. Γεωργιάδης ως 
αναπληρωτής του Δημάρχου, καλούμαστε να ψηφίσουμε επίσης σχετικές πιστώσεις. 
Ξέρουμε το ύψος των πιστώσεων; 
 Πρόεδρος: Η εισήγηση είναι της επιτροπής δημοσίων σχέσεων. 
 Μιχαηλίδης: Όχι κε πρόεδρε. Η εισήγηση είναι του αναπληρωτή Δημάρχου. 
Οταν με παροτρύνατε να προσέξω για να δω αυτό που θέλετε να πείτε είπατε το 
ακριβώς αντίθετο πράγμα. Εδώ καμία επιτροπή δεν εισηγείται, εισηγείται απλά ο 
αναπληρωτής του Δημάρχου άρα θεωρώ ότι εισηγείται ο Δήμαρχος, ο οποίος 
αναφέρει ότι παρακαλείται το Δ.Σ.  να εγκρίνει πρώτον την συνδιοργάνωση, δεύτερον 
να καθορίσει ημερομηνία και τρίτον να ψηφίσει τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του  
σχετικού κωδικού. Και ρωτώ. Ποιες είναι αυτές οι πιστώσεις; Επαρκεί ο κωδικός; 
Πριν λέγατε άλλο πράγμα. Τώρα τα γυρίζετε και μου λέτε άλλο πράγμα. Τελικά 



αποφασίστε. Τότε έκανα λάθος ή τώρα; Τότε κάνατε λάθος εσείς ή τώρα έχετε δίκιο; 
Αποφασίστε. Διαφορετικά πράγματα είναι.  
 Πρόεδρος: Επειδή κε Δήμαρχε του απαντήσατε προηγουμένως, δεν έχετε το 
λόγο γιατί θα απαντήσετε το ίδιο πράγμα.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής, όπως 
συμπληρώθηκε με την πρόταση του κ. Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, 
Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

  Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. 
Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 19-10-2005 εισηγητικό σημείωμα του Αναπληρωτή Δημάρχου Χ. 
Γεωργιάδη. 
2.- Το αριθ. πρωτ. 1424/14-10-2005 έγγραφο της Εθνικής Αθλητικής Ομοσπονδίας 
Ατόμων με Αναπηρίες. 
3.- Την από 19-10-2005 εισήγηση της Επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων 
του Δ.Σ. 
4.- Την πρόταση του Δημάρχου. 
5.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α. 00/6441 
«Συμμετοχές σε συνέδρια συναντήσεις συνδιαλέξεις» υπάρχει γραμμένη σχετική 
πίστωση. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 218 (όπως αυτή αντικαταστάθηκε με τις παρ. 3 
και 4 του άρθρου 25 του Ν. 3202/03) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει τη συνδιοργάνωση του Δήμου Βέροιας με την Εθνική Αθλητική 
Ομοσπονδία Ατόμων με Αναπηρίες, ημερίδας που διοργανώνει στη Βέροια κατά το 
τελευταίο δεκαήμερο του μήνα Νοεμβρίου 2005, με θέμα «Η ανάπτυξη του Ειδικού 
Αθλητισμού στο Νομό Ημαθίας». 
 Β) Εγκρίνει την κάλυψη δαπανών που τυχόν θα απαιτηθούν για τον παραπάνω 
σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  657 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Γουναράς Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  7-11-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


